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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 29. 07. 2008 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
Začiatok zasadnutia:  08.00 h 
Ukončenie zasadnutia:     13.00 h  
   
Prítomní:            28 poslancov MsZ  
                               – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnení: MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD. 
   Helena Dadíková 
   MUDr. Silvia Hrnková 
    
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 

Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 
Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 

                               PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora 
   Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              Ing. Naďa Prilinská – riaditeľka sekretariátu prednostu 
   Ing. Eva Lacková – manažér Kvality 
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ    

Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru  
Ing. Viola Čmiková – vedúca majetkového oddelenia 

         Ľubica Burešová – referent správy majetku mesta 
   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odboru DPOaS                              
   Mgr. Vlasta Miklasová – vedúca odboru starostlivosti o občana  
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 
   Viliam Ugróczy – metodik pre školské a mimoškolské aktivity  

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
Ing. arch. Stanislav Mečiar – vedúci oddelenia ÚP, ŽP a RR 

                               Bc. Peter Paulík – riaditeľ KaSS 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP   
   Mgr. Jozef Topoľský – konateľ SMMP, s. r. o. 
   Ján Kotian – konateľ spol. UNIPA, spol. s r. o. 
           Ing. Soňa Tencerová – zástupkyňa spol. UNIPA, spol. s r. o. 
   Ing. Igor Detko - vedúci referátu pre strategický rozvoj mesta 

Mgr. Ivan Benca – ref. pre oblasť školstva, šk. infraštruktúry a vzdeláv. 
    
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  

 
 
 

- k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva (ďalej len MsZ) mesta Prievidza všetkých prítomných poslancov, 
zúčastnených zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej 
obce, regionálnej  televízie, hostí a občanov.  
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Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 

začiatku rokovania za účasti 28 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predseda poslaneckého klubu Ján Dobrovodský, Ing. Milan Dérer – zástupca 
primátora mesta, Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - hlavná 
kontrolórka. 

 
Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bol určený Milan 

Budáč a za overovateľov zápisnice z MsZ sú menovaní: Margita Haťapková a Michal Dobiáš.  
 

Na základe návrhu Ing. Jána Bodnára,  primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie poslancami MsZ zvolení: 
Jana Vršková – predsedníčka,  
Katarína Čičmancová – členka,  
Ing. Marián Škoda – člen.  

K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 248/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  
    
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi: 
1) O t v o r e n i e  
2) Návrh na zrušenie Školskej jedálne a výdajnej školskej kuchyne pri MŠ, Nedožerská 

cesta, Prievidza 
3) Návrh Dodatku č. 2 k zriaďovacej listine Materskej školy, Nedožerská cesta, Prievidza 
4) Základné pravidlá pre predkladanie žiadostí o možný finančný príspevok z rozpočtu 

mesta 
5) Systém monitorovania územia, varovania obyvateľstva a vyrozumenia osôb pre  Zimný 

štadión Prievidza 
6) Protest prokurátora proti VZN mesta Prievidza č. 87/2006 o používaní cestných meračov 

rýchlosti Mestskou políciou v Prievidzi 
7) Informácia o pripravených projektoch základných škôl 
8) Žiadosti o majetkoprávne vyporiadanie nehnuteľného majetku 
9) Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 
10) R ô z n e 
11)  D i s k u s i a    p r e    o b č a n o v  ( od 10,00 h do 11,00 h) 
12) I n t e r p e l á c i e    p o s l a n c o v  
13)  Z á v e r 
 
P r o g r a m   bodu č. 10 –  „   R ô z n e   “ 

1) Informácia ohľadom výberu lokality vhodnej na výstavbu strelnice 
2) Informácia ohľadom diétneho stravovania detí  
3) Požiadavka SMMP, s. r. o., na finančné zabezpečenie technických úprav                           

v mestských objektoch vyplývajúcich zo zákona o tepelnej energetike  
4) Informácia o poškodených chodníkoch na Ulici A. Hlinku a Ulici V. Benedikta 
5) Úprava a oprava chodníkov s doplnením existujúcich trás v Mestskom parku 
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6) Žiadosť Petra Porubského – Telsat o spolufinancovanie opravy parkovísk a výstavby 
chodníka pre peších na Ulici M. Hodžu 

7) Informácia Karate klubu Prievidza – FKŠ o použití prvej časti poskytnutých 
finančných prostriedkov 

8) Informácia HFK Prievidza o použití poskytnutých finančných prostriedkov 
9) Žiadosti športových klubov (HBK, MŠHK, FK Mesto Prievidza) o poskytnutie 

finančných príspevkov na sezónu 2008/2009 
10) Požiadavky VVO na zakúpenie stolno-tenisových stolov 
11) Ponuka na dodávku univerzálneho športového ihriska 
12) Žiadosť občianskeho združenia BENEDIKT o podporu pri vydaní knihy autora 

Mariána Krčíka 
13) Informácia o kontrole vykonanej Fondom národného majetku SR  

 
 K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 249/08, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za   
 
 

       - k bodu 2 - 
,,Návrh na zrušenie Školskej jedálne a výdajnej školskej kuchyne pri MŠ,  

Nedožerská  cesta, Prievidza“ 
 

 Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, informoval, že v zmysle zákona 
o štátnej správe v školstve a školskej samospráve predložil zriaďovateľ MŠ, Nedožerská 
cesta č. 192/40, Prievidza, žiadosť Ministerstvu školstva SR na vyradenie školskej jedálne 
a výdajnej školskej kuchyne pri Školskej jedální, Nedožerská cesta č. 192/40, Prievidza zo 
siete škôl a školských zariadení SR. Na základe žiadosti zriaďovateľa Ministerstvo školstva 
SR vyradilo uvedené zariadenie zo siete škôl a školských zariadení k 31. 08. 2008. Ďalej Ing. 
Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, dodal, že po presťahovaní MŠ do voľných 
priestorov ZŠ, Malonecpalská ulica č. 206/37, Prievidza, bude školské stravovania detí MŠ 
a zamestnancov MŠ zabezpečované v Školskej jedálni pri ZŠ, Malonecpalská ulica č. 
206/37, Prievidza.  
 MsZ uznesením č. 250/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zrušenie školskej 
jedálne. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
 

- k bodu 3 - 
,,Návrh Dodatku č. 2 k zriaďovacej listine Materskej školy,  

Nedožerská cesta, Prievidza“ 
 

 Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, uviedol, že tento bod rokovania priamo 
súvisí s predchádzajúcim schválením zrušenia ŠJ, a to tým, že je potrebné zmeniť 
Zriaďovaciu listinu MŠ, Nedožerská cesta č. 192/40, Prievidza, nakoľko dôjde 
k presťahovaniu MŠ a zmene sídla MŠ.  
 MsZ uznesením č. 251/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Dodatok č. 2 
k zriaďovacej listine MŠ Nedožerská cesta č. 192/40, Prievidza. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
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- k bodu 4 - 
,,Základné pravidlá pre predkladanie žiadostí o možný finančný príspevok  

z rozpočtu mesta“ 
 
 Viliam Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské aktivity, informoval o základných 
pravidlách pre predkladanie žiadostí o možný finančný príspevok z rozpočtu mesta. Uviedol, 
že Komisia športu pre úspešnú prípravu Programového rozpočtovania mestského rozpočtu 
vypracovala dokument, ktorý zjednotí a sprehľadní  finančné požiadavky športových, 
telovýchovných a turistických subjektov pôsobiacich na území mesta  na podporu ich činnosti 
a väčších vybraných aktivít v nasledujúcom rozpočtovom roku. Tento dokument nesie 
pracovný názov „Základné  pravidlá pre predkladanie žiadostí o možný finančný príspevok 
z rozpočtu mesta“, ale je možné ho presnejšie zadefinovať v zmysle VZN č. 80/2005 ako 
„Grantový program na podporu športových aktivít v meste Prievidza“. 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval, že v materiáli nie je uvedený presný 
dátum, do kedy majú športové kluby odovzdať na mestský úrad vyplnené dotazníky, a 
navrhol termín 30. september roka pre nasledujúci rok, v ktorom dostanú finančný príspevok. 
Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, uviedla, že by bol vhodnejší skorší 
termín, aspoň 15. september.  Ing. Igor Detko, PhD., vedúci referátu pre strategický rozvoj 
mesta, dodal, že záujemcovia o finančný príspevok z rozpočtu mesta, by mali k dotazníku 
doložiť i prehľad o tom, od koho ešte žiadajú príspevky na činnosť klubu (aktívnejší žiadateľ, 
by mohol byť uprednostnený). 
 MsZ uznesením č. 252/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Grantový program 
na podporu športových aktivít v meste Prievidza. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
     

- k bodu 5 - 
,,Systém monitorovania územia, varovania obyvateľstva a vyrozumenia osôb pre  

Zimný štadión Prievidza“ 
 
 Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, v krátkosti zrekapituloval informácie 
o potrebe vybudovania systému monitorovania územia, varovania obyvateľstva 
a vyrozumenia osôb pre Zimný štadión Prievidza. Ing. Milan Dérer, zástupca primátora 
mesta, následne informoval o stanovisku Komisie na posúdenie a spracovanie návrhu 
riešenia systému monitorovania územia, varovania obyvateľstva a vyrozumenia osôb pre 
Zimný štadión Prievidza. Konštatoval, že komisia zasadala dvakrát a na zasadnutiach boli 
prizvaní aj zástupcovia Obvodného úradu Prievidza, odboru CO, spoločnosti Zásah 7, a. s., 
Bojnice a vedúci zimného štadiónu. Komisia na svojich zasadnutiach prehodnotila všetky 
navrhované alternatívy riešenia problému, tak ako boli uvedené v dôvodovej správe 
spoločnosti UNIPA, s. r. o., a ako najvhodnejšiu možnosť riešenia odporučila alternatívu č. 1 
a to: 
Dodávka a montáž nového monitorovacieho a varovného systému varovania a vyrozumenia 
osôb pre ZŠ Prievidza a varovného systému pre TESCO, a. s., Prievidza prostredníctvom 
spoločnosti Zásah 7, s. r. o., Bojnice.  
Komisia ešte raz prehodnotí alternatívu č. 3  - zmena starého chladiaceho zariadenia na 
nepriame chladenie. Následne Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, odporučil, aby sa 
v roku 2008 vyčlenilo 5,5 mil. Sk  z rozpočtu mesta na rekonštrukciu chladiaceho systému 
ZŠ Prievidza. 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že zo zákona vyplýva povinnosť 
vybudovania varovného systému, čo čiastočne mesto spĺňa prostredníctvom mestského 
rozhlasu. Ďalší pokyn vyplýva z ministerstva, a to, príprava postupnosti krokov na 
rekonštrukciu zariadení. MsZ by malo rozhodnúť, čo sa má urobiť a kedy sa začne 
s rekonštrukciou.  Je potrebné splniť všetky úlohy, ktoré mestu uložil Obvodný úrad, odbor 
CO. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, konštatoval, že komisia zostáva v pôvodnom zložení 
a ešte raz prehodnotí všetky možnosti s tým, že na rokovanie MsZ 26. 08. 2008 predloží 
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podrobné informácie o riešení vybudovania monitorovacieho a varovného systému varovania 
a vyrozumenia osôb pre ZŠ Prievidza. 
 MsZ uznesením č. 253/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo realizáciu 
monitorovacieho a autonómneho systému varovania a vyrozumenia osôb pre ZŠ Prievidza. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
 

   - k bodu 7 - 
,,Informácia o pripravených projektoch základných škôl“ 

 
 Ing. Igor Detko, PhD., vedúci referátu pre strategický rozvoj mesta, informoval 
o pripravovanom projekte ,,Interaktívna učebňa pre rozvoj čitateľskej gramotnosti“ 
a možnosti čerpania finančných prostriedkov. Ktorí je realizovaný III. ZŠ, Ul. S. Chalupku, 
Prievidza. 
 MsZ uznesením č. 254/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a kofinancovanie  rozvojového projektu  vo výške 9,09% z celkových oprávnených nákladov 
na projekt. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
 Ďalej Ing. Igor Detko, PhD., vedúci referátu pre strategický rozvoj, informoval 
o potrebe opravy uznesenia č. 31/08, ktorým MsZ dňa 29. 01. 2008 schválilo podanie 
pripravovaného rozvojového projektu ,,Rekonštrukcia ZŠ Energetikov“. Nakoľko došlo 
k zmene názvu projektu a k úprave projektu, referát pre strategický rozvoj mesta navrhol 
uznesenie opraviť nasledovne: 
v časti II. písm. a)  sa pôvodný názov projektu „Rekonštrukcia ZŠ Energetikov“ vypúšťa 
a nahrádza názvom „Zvýšenie kvality výchovno-vzdelávacieho procesu na Základnej   
 škole, Ul. energetikov v Prievidzi“, 
v časti II. písm. c) sa mení výška kofinancovania z „2 558 402,- Sk“ na „1 937 447,60 Sk“. 
 MsZ uznesením č. 255/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zmenu uznesenia 
č. 31/08. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 6 - 
,,Protest prokurátora proti VZN mesta Prievidza č. 87/2006  

o používaní cestných meračov rýchlosti Mestskou políciou v Prievidzi“ 
 

 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v úvode tohto bodu rokovania privítal na zasadnutí 
MsZ JUDr. Pavla Balaja, súdneho prokurátora, a následne odovzdal slovo JUDr. Mariánovi 
Mikulovi, náčelníkovi MsP. JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, uviedol, že dňa 04. 07. 2008 
bol na MsP Prievidza doručený protest prokurátora adresovaný MsZ so záverom, že MsZ 
v Prievidzi odhlasovalo schválenie Všeobecného záväzného nariadenia č. 87/2006 
o používaní cestných meračov rýchlosti Mestskou políciou v Prievidzi, ktoré je v rozpore so 
zákonom. Mestská polícia v Prievidzi zaujala písomné stanovisko a predložila ho Mestskej 
rade v Prievidzi. Následne sa JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, zamýšľal nad tým, prečo 
prokuratúra prišla na to, že je VZN protizákonné až teraz v roku 2008 a nie v roku 2006, kedy 
bolo schvaľované. JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, tiež dodal, že nemá pocit, že by 
meranie rýchlosti MsP bolo protizákonné a zrejme dochádza k mylnému chápaniu pojmov. 
JUDr. Pavol Balaj, súdny prokurátor, uviedol, že čo sa týka časového rozpätia od schválenia 
VZN a podania protestu prokurátora, prebiehala dlhá diskusia a ani prokuratúra sama 
nemala jednoznačný názor na meranie rýchlosti MsP. Prokuratúra riešila niekoľko podnetov 
od občanov na riešenie tohto problému a pri ich prešetrovaní vychádzala zo zákona 
o obecnej polícii, zákona o štátnej polícii, zo stanoviska súdu, atď. Pripravovaná novela 
dopravného zákona presne definuje čo, MsP môže robiť. Zákon síce ešte nie je schválený, 
ale do októbra 2008 bude schválený a platný. Od tej doby bude VZN mesta Prievidza č. 
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87/2006 protizákonné. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval, že na základe 
vzneseného protestu prokurátora si mesto Prievidza dalo vypracovať posudok právnou 
kanceláriou JUDr. Sotolářa. Z toho vyplynulo, že MsP v Prievidzi a ani mesto Prievidza 
neporušujú zákon. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, dodal, že nie je zástancom názoru, že 
by bolo VZN protizákonné a keď bude prijatá novela dopravného zákona a VZN č. 87/2006 
sa stane protizákonným, bude zrušené, zatiaľ nie je proti zákonné a ostáva platné. Mgr. 
Katarína Bubnášová, poslankyňa MsZ, sa informovala, či mesto Prievidza porušuje zákon už 
teraz, alebo ho bude porušovať až po podpise novely. Tiež sa zaujímala, či MsP meria 
rýchlosť iba v Prievidzi, alebo aj v iných mestách. JUDr. Pavol Balaj, súdny prokurátor, 
konštatoval, že mesto zákon zatiaľ neporušuje, až po schválení novely, ale prokuratúra si 
myslí, že zákon o obecnej polícii neumožňuje meranie rýchlosti mestskou políciou. Meranie 
sa používa len veľmi málo, je len pár miest a obcí, kde sa meria. JUDr. Marián Mikula, 
náčelník MsP, informoval, že cestné merače rýchlosti boli mestskou políciou používané 
v Trenčíne, v Prievidzi, Žiline, Dunajskej Strede a Myjave. Prístroje mali zakúpené len mestá 
Trenčín. Prievidza, Žilina a Myjava. Iné samosprávy si merač prenajímali ako napr. obec 
Kanianka a mesto Bojnice. Mestská polícia meraním rýchlosti napomáha štátu, aby 
nedochádzalo k usmrcovaniu  chodcov a cyklistov na území mesta. Ing. Ján Bodnár, 
primátor mesta, dodal, že občania mesta poukazovali na nedodržovanie prikázanej rýchlosti 
v meste a obracali sa na mesto s požiadavkou, aby sa tento problém riešilo. Ako prvé boli 
vybudované na území mesta Prievidza spomaľovače rýchlosti (tzv. retardéri) a bol oslovený 
PZ SR v PD i Dopraný inšpektorát v Prievidzi, aby merali rýchlosť v meste. Spomínané 
inštitúcie nemali záujem o meranie rýchlosti v meste, nakoľko majú vyhradené iné miesta na 
meranie rýchlosti. Z tohto dôvodu sa mesto Prievidza rozhodlo zakúpiť cestné merače 
rýchlosti. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, konštatoval, že nevidí dôvod prečo VZN č. 
87/2006 rušiť už teraz. Michal Dobiáš, poslanec MsZ, uviedol, že si myslí, že meranie 
rýchlosti MsP na území mesta Prievidza je správne a prokuratúra mesto len upozorňuje na 
to, čo mesto čaká po podpísaní novely dopravného zákona. Mgr. Eleonóra Porubcová, 
poslankyňa MsZ, sa zaujímala, ako skončili sťažnosti podané proti meraniu rýchlosti 
mestskou políciou, či boli postúpené na súd. JUDr. Pavol Balaj, súdny prokurátor, 
konštatoval, že nie všetky veci, ktoré boli vybavované justične, sú postúpené na súd. 
Prokuratúra rieši tieto podnety samostatne a to odložením alebo vznesením protestu 
prokurátora. Mestské zastupiteľstvo môže nevyhovieť protestu prokurátora.  MUDr. Gabriel 
Šimko, poslanec MsZ, sa informoval, či bol takýto protest zaslaný aj iným mestám alebo len 
mestu Prievidza. JUDr. Pavol Balaj, súdny prokurátor, uviedol, že nie je generálny prokurátor 
a nevie reagovať na túto otázku, je ale presvedčený, že takéto protesty budú zaslané aj 
ostatným mestám, na území ktorých mestská polícia meria rýchlosť.  
 MsZ uznesením č. 256/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, nevyhovelo protestu 
prokurátora proti VZN mesta Prievidza č. 87/2006 o použití cestných meračov rýchlosti 
Mestskou políciou v Prievidzi. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 25 poslancov proti, 2 poslanci sa zdržali               

 
 

- k bodu 8 - 
,,Žiadosti o majetkoprávne vyporiadanie nehnuteľného majetku“ 

 
 Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, v rámci tohto bodu informovala 
o žiadosti Martina Müllera, konateľa spoločnosti Runica Consultants, s. r. o., Martin,  
o prevod časti pozemku v k. ú. Prievidza parc. č. 2296 z vlastníctva mesta Prievidza do 
vlastníctva spoločnosti Runica Consultants, s. r. o., Martin, za účelom uloženia VN prípojky 
na pozemku parc. č. 2296 k plánovanému obchodnému centru TULIP v Prievidzi.    

MsZ uznesením č. 257/08, ktorá tvorí prílohu zápisnice, schválilo prevod pozemku 
z vlastníctva mesta Prievidza do vlastníctva spoločnosti Runica Consultants, s. r. o., Martin 
za cenu 250,- Sk/m2.     
Hlasovanie: 26 poslancov za 
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- k bodu 9 - 
,,Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku“ 

 
 Ing. Viola Čmiková, informovala o ponukách spoločností na sprostredkovanie 
dobrovoľnej dražby na predaj hotela Magura v Prievidzi v zmysle uznesenia MsZ č. 19/08 zo 
dňa 29.01.2008. Uviedla, že bolo oslovených 6 spoločností o vypracovanie ponúk na 
sprostredkovanie dražby, a to:  

1. Credit Clearing Center /CCC/, a. s., Bratislava, 
2. LICITOR group, a. s., Žilina, 
3. DUPOS dražobná, spol. s r. o., Trnava, 
4. TATRA REAL, a. s., Bratislava, 
5. Dražobná spoločnosť, a. s., Bratislava, 
6. GENERAL FACTORING, a. s., Bratislava. 

Dve spoločnosti požadujú najnižšiu odmenu. Majetkové  oddelenie odporučilo, aby zmluva 
bola uzatvorená so spoločnosťou  Credit Clearing Center /CCC/, a. s., Bratislava, nakoľko 
požaduje najmenšiu odmenu z dražby a je ochotná ešte  rokovať o prípadnej úprave 
odmeny. 
   MsZ uznesením č. 258/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uzatvorenie zmluvy 
so spol. Credit Clearing Center /CCC/, a. s., Bratislava o sprostredkovaní dobrovoľnej dražby 
na predaj hotela Magura v Prievidzi. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, informovala o 15 žiadostiach 
o kúpu nehnuteľností a zrušenie predkupného a záložného práva, a to: 
 
Žiadosť  spoločnosti CVDS, spol. s r. o., so sídlom v Prievidzi, Nábr. sv. Cyrila č. 47, o kúpu 
pozemkov v k. ú. Prievidza,   parc. č. 3264/9  vo výmere 241  m2, parc. č. 3499/1  vo výmere 
587  m2,   parc. č. 3499/35  vo výmere 53  m2, parc. č. 3499/63  vo výmere  332  m2, parc. č. 
3499/64  vo výmere 441  m2  a parc. č. 3499/66  vo výmere 182  m2, spolu vo výmere 1 836  
m2, za účelom majetkovoprávneho vyporiadania pozemkov pod budovami vo vlastníctve 
spoločnosti a priľahlých pozemkov. 
 MsZ uznesením č. 259/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo predaj pozemku 
pre   spoločnosť CVDS spol. s r. o., so sídlom  v Prievidzi, za cenu 300,- Sk/m2, za 
účelom majetkovoprávneho vyporiadania pozemkov. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 11 - 
,,D i s k u s i a    p r e    o b č a n o v“  

 
 V bodu rokovania ,,Diskusia pre občanov“ sa neprihlásili žiadni občania so svojimi 
požiadavkami, pripomienkami a návrhmi.  
 
 

- k bodu 9 - 
,,Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku“ 

 
Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, pokračovala žiadosťou 

spoločnosti Elektroservis Šrámka, spol. s r. o., so sídlom v Prievidzi, Matice slovenskej č. 
12, o kúpu pozemku v k. ú. Prievidza, časť parc. č. 3256/20 vo výmere približne 830m2, za 
účelom vybudovania parkovacích plôch pre nájomníkov nákupného centra Rozvoj 
a zásobovanie prevádzok. Časť pozemku sa spoločnosť zaväzuje využiť ako relaxačnú zónu 
so zachovaním existujúceho chodníka a zelene. Spoločnosť sa zaväzuje na vlastné náklady 
vybudovať obslužno – zásobovaciu komunikáciu o šírke 3,5 m od chodníka pozdĺž objektu, 
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ktorá bude slúžiť aj ako výjazdová, a ktorú po skolaudovaní  bezplatne odovzdá do 
vlastníctva mesta Prievidza.  
Táto žiadosť bola stiahnutá z rokovania na podnet Júliusa Uríka poslanca MsZ a člena VVO 
č. 1, nakoľko upozornil na chybné zameranie umiestnenia komunikácie, pričom 
rozmiestnenie parkovacích miest a vybudovanie zásobovacej komunikácie by rozmerovo 
nevychádzalo. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, odporučil stiahnuť žiadosť spoločnosti 
Elektroservis Šrámka až do vybudovania odbočovacieho pruhu z Dlhej ulice na Ulici Matice 
slovenskej. 
   
Žiadosť Ing. Kataríny Ábelovej - PORTAX, Astrová ul. č. 9, Prievidza, o kúpu nehnuteľností 
v k. ú. Prievidza na Košovskej ceste, pričom boli preložené dve alternatívy:  
alternatíva) objekt, súpisné č. 10059, pozemok pod objektom, parc. č. 1324 vo výmere 262 
m2 a časti priľahlého pozemku, z parc. č. 1327/3 a z parc. č. 1327/2, vo výmere približne 240 
m2, pozemky spolu približne 502 m2, 
alternatíva) objekt, súpisné č. 10060, pozemok pod objektom, parc. č. 1325 vo výmere 311 
m2 a časti priľahlých pozemkov, z parc. č. 1327/3 a z parc. č. 1327/2, vo výmere približne 
270 m2, pozemky spolu približne 581 m2, za účelom zriadenia sídla spoločnosti , ktorá sa 
zaoberá predajom nábytkového kovania. 
 MsZ uznesením č. 260/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo predaj pozemku 
pre Ing. Katarínu Ábelovú – PORTAX, Prievidza,  za účelom zriadenia sídla spoločnosti.   
Hlasovanie: 1 poslanec sa, 25 poslancov proti 
 
Žiadosť Jána Lacka, bytom Prievidza, Gazdovská ul. č. 928/14, o kúpu nehnuteľností v k. ú. 
Prievidza na Košovskej ceste pričom boli tiež predložené dve alternatívy: 
alternatíva)  objektu,  súpisné  č. 10060, pozemku pod objektom,  parc. č. 1325 vo výmere 
311 m2 a časti priľahlých pozemkov, z parc. č. 1327/3 a z parc. č. 1327/2, vo výmere 
približne 270 m2 a z parc. č. 1324 vo výmere približne 40 m2, pozemky spolu približne 621 
m2, 
alternatíva)  objektu,  súpisné  č. 10060,  pozemku  pod objektom, parc. č. 1325 vo výmere 
311 m2 a časti priľahlých pozemkov, z parc. č. 1327/3 a z parc. č. 1327/2, vo výmere 
približne 270 m2, pozemky spolu približne 581 m2, za účelom prestavby na polyfunkčný 
objekt, v ktorom sa bude nachádzať na prízemí reštaurácia a na poschodí bytová jednotka; 
 MsZ uznesením č. 261/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo odpredaj 
nehnuteľností v k. ú. Prievidza na Košovskej ceste, pre Jána Lacka, bytom Prievidza,  za 
účelom prestavby na polyfunkčný objekt. 
Hlasovanie: 27 poslancov proti 
 
Žiadosť spoločnosti KOLTEN, spol. s r. o., so sídlom v Bojniciach, Ul. A. Hlinku č. 15, 
o kúpu nehnuteľností v k. ú. Prievidza, a to objektu na Košovskej ceste, súpisné č. 10059, 
pozemku pod objektom, parc. č. 1324 vo výmere 262 m2 a časti priľahlých pozemkov, z parc. 
č. 1327/3 a z parc. č. 1327/2, vo výmere približne 380 m2, pozemky spolu približne 642 m2, 
za účelom zriadenia kancelárskych a skladových priestorov spoločnosti. 

MsZ uznesením č. 262/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo odpredaj objektu 
na Košovskej ceste, pre spoločnosť  KOLTEN, spol. s r. o., Bojnice,  za účelom zriadenia 
kancelárskych a skladových  priestorov spoločnosti.  
Hlasovanie: 26 poslancov proti 
 
Žiadosť Miroslava Gleska, bytom Prievidza, Banícka ul. č. 171/16 a Ladislava Gleska, 
bytom Schefflenz, Nachtigallenweg 4, BRD , o kúpu nehnuteľností v k. ú. Prievidza, a to  
objektu na Košovskej ceste, súpisné č. 10060, pozemku pod objektom,  parc. č. 1325 vo 
výmere 311 m2 a časti priľahlých pozemkov, z parc. č. 1327/3 a z parc. č. 1327/2, vo výmere 
približne 270 m2, pozemky spolu približne 581 m2, za účelom zriadenia priestorov na výrobu 
a predaj výrobkov a doplnkov  z laminátu a plastov. 
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MsZ uznesením č. 263/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo odpredaj  
objektu na  Košovskej  ceste,  pre Miroslava Gleska, Prievidza a Ladislava Gleska, BRD. 
Hlasovanie: 27 poslancov proti 
 
Žiadosť  Branislava Hurtiša,  bytom Prievidza, Ul. J. Fándlyho č. 11/8, o kúpu pozemkov 
v k. ú. Prievidza,  z parc. č. 2569/1 vo výmere približne 129 m2  a   parc. č. 2566 vo výmere 
21 m2, za účelom využitia na zásobovanie pohostinstva v objekte súp. č. 30090 na Lúčnej 
ulici. 

MsZ uznesením č. 264/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo odpredaj časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, pre Branislava Hurtiša, bytom Prievidza, za účelom využitia  
zásobovanie pohostinstva v objekte súp. č. 30090 na Lúčnej ulici. 
Hlasovanie: 3 poslanci za, 24 poslancov proti 
 
Žiadosť Jána Michaloviča, bytom Prievidza, Urbánkova  ul. č. 7/6,  o kúpu časti  pozemku  
v k. ú. Prievidza,  z  parc. 958/1  vo výmere približne 58 m2, za účelom vybudovania 
jednopodlažnej prístavby k objektu, v ktorom vlastní nebytové priestory. Po ich  rekonštrukcii 
a dostavbe budú využité na predajňu zdravotníckych potrieb. 

MsZ uznesením č. 265/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo odpredaj časti 
pozemku pre Jána Michaloviča, bytom Prievidza,  za účelom  vybudovania jednopodlažnej 
prístavby k objektu súpis. č. 20089.  
Hlasovanie: 26 poslancov proti 
 
Žiadosť združenia Informačné centrum mladých Prievidza, so sídlom v Prievidzi, Tenisová 
ul. č. 25,  o zrušenie predkupného a záložného práva na časť  pozemku,  parc. č. 3721 
(odpredaného KZ č. 03/06 v celkovej výmere 265 m2) podľa zamerania GP č. 13/2008,  parc. 
č. 3721/3 vo výmere 3 m2, z dôvodu jeho zámeny s pozemkom vo vlastníctve  spoločnosti 
RINOR, s. r. o., Prievidza, za účelom zarovnania hraníc pozemkov.   

MsZ uznesením č. 266/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zrušenie 
predkupného a záložného práva na pozemok v časti  parc. č. 3721/3  vo výmere 3 m2 , podľa 
zamerania GP č. 13/2008, pre združenie Informačné centrum mladých  Prievidza. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
Žiadosť   Rastislava Píša,  bytom   Kanianka, Bojnická ul. č. 54/2 , o kúpu častí pozemkov 
v k. ú. Prievidza, z parc. č. 3176/16 vo výmere približne 100 m2  a z parc. č. 3982/8 vo 
výmere  približne  20 m2, za  účelom zväčšenia  parkovacích  miest  pri   autoumyvárni 
vo vlastníctve žiadateľa. 

MsZ uznesením č. 267/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj častí 
pozemkov v k. ú. Prievidza, pre Rastislava Píša, bytom Kanianka, za účelom zväčšenia 
parkovacích miest pri autoumyvárni, za cenu 1900,- Sk/m2, s podmienkou odpredaja 
pozemku až po hranicu pozemku parc. č. 3976/23, so zriadením  vecného bremena – práva   
uloženia  inžinierskych sietí na predávanom  pozemku a práva prístupu za účelom ich údržby 
a opravy v prospech správcov inžinierskych sietí. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
Žiadosť   spol. JIMBO Invest, s. r. o., so sídlom v Prievidzi, Ciglianska cesta č. 18, o kúpu 
časti pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 5009 vo výmere približne 80 m2, za účelom 
výstavby objektu na zriadenie maloobchodnej predajne. 

MsZ uznesením č. 268/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, pre spol. JIMBO Invest, s. r. o., so sídlom v Prievidzi, za účelom 
výstavby jednopodlažného objektu na zriadenie maloobchodnej  predajne, za cenu 1500,- 
Sk/m2. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť Heleny Málkovej, bytom Nitrianske Rudno, Priehrada II/150, o kúpu nehnuteľností 
v k. ú. Prievidza, a to objektu na Mariánskej ulici, súpisné č. 10553, pozemku pod objektom, 
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parc. č. 2787/1 vo výmere 416 m2 a priľahlých pozemkov, parc. č. 2787/4 vo výmere 104 m2, 
parc. č. 2787/7 vo výmere 92 m2 a  parc. č. 2787/3 vo výmere 468 m2,   pozemky spolu  
1 080 m2, za účelom zriadenia autoškoly a učební na vyučovanie cudzích jazykov. 

MsZ uznesením č. 269/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo odpredaj 
nehnuteľností v  k. ú. Prievidza, pre Helenu Málkovú, bytom Nitrianske Rudno, za účelom 
zriadenia autoškoly a učební na vyučovanie cudzích jazykov.  
Hlasovanie: 27 poslancov proti 
 
Žiadosť Moniky Zaťkovej a Mariánu Zaťku, bytom Prievidza, Ul. energetikov č. 193/29c,  
o kúpu časti  pozemku  v k. ú. Prievidza,  z  parc. č. 5399  vo výmere približne 25 m2, za 
účelom zabezpečenia lepšieho prístupu vybudovaním schodiska k obchodnej prevádzke 
v budove vo vlastníctve žiadateľov. 

MsZ uznesením č. 270/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo odpredaj časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, pre Moniku Zaťkovú a Mariána Zaťku, bytom Prievidza,  za 
účelom zabezpečenia lepšieho prístupu vybudovaním schodiska  k obchodnej prevádzke vo 
vlastníctve žiadateľov. 
Hlasovanie: 26 poslancov proti 
 
Návrh MsR na zriadenie bezodplatného vecného bremena - povinnosť mesta strpieť stavbu 
schodiska a umožniť prístup  a užívanie schodiska  na časti pozemku v k. ú. Prievidza, 
z parc. č. 5399, v prospech Moniky Zaťkovej a Mariána Zaťku, bytom  Prievidza a 
všetkých tretích osôb. 

MsZ uznesením č. 271/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zriadenie 
bezodplatného vecného bremena - povinnosť mesta strpieť stavbu schodiska  a umožniť 
prístup a užívanie schodiska  na časti pozemku v k. ú. Prievidza, z parc . č. 5399,  v rozsahu 
podľa zamerania geom. plánom,  v prospech Moniky Zaťkovej a Mariána Zaťka, bytom 
Prievidza  a všetkých tretích osôb. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
Žiadosť Vladimíra Zábojníka a manž., bytom Prievidza, Viničná ul. č. 15,  o kúpu časti  
pozemku  v k. ú. Veľká Lehôtka, z parc. č. 618/1  vo výmere približne 1 200 m2, za účelom 
využitia na záhradu s ovocnými stromami a chov včiel.  

MsZ uznesením č. 272/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj časti 
pozemku v k. ú. Veľká Lehôtka, pre Vladimíra Zábojníka a manž., Prievidza,   za účelom  
využitia na záhradu s ovocnými stromami a chov včiel, za cenu 172,- Sk/m2, s podmienkou 
dodržania ochranného pásma verejného vodovodu, so zriadením vecného bremena -  práva 
uloženia inžinierskych  sietí  na predávanom pozemku a  práva  prístupu  za účelom   ich  
údržby a opravy  v prospech správcov  inžinierskych sietí.  
Hlasovanie: 26 poslancov za 
  
Žiadosť spoločnosti GAZZA s. r. o., so sídlom v Prievidzi, Ul. A. Hlinku č. 8, o dlhodobý 
prenájom časti pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 2157/2 vo výmere približne 205 m2 

nachádzajúceho sa vedľa Hotela Zobor, ktorého sú vlastníkmi, za symbolickú 1,- Sk, za 
účelom úpravy okolia hotela, mestskej zelene a rekonštrukcie existujúcej poškodenej  cesty 
na vlastné náklady. Zároveň žiadajú o zriadenie predkupného práva na predmetný pozemok.  

MsZ uznesením č. 273/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo prenájom časti 
pozemku v k. ú. Prievidza pre spoločnosť GAZZA, s. r. o., Prievidza, za účelom úpravy okolia 
Hotela  Zobor a využitia pozemkov výlučne na prístupovú cestu s tým, že prípadné investície 
bude znášať nájomca bez náhrady od prenajímateľa a nájomca bude mať povinnosť 
udržiavať čistotu pozemkov, zriadenie vecného bremena na predmete nájmu a zriadenie 
predkupného práva ako práva záväzkového.  
Hlasovanie: 27 poslancov za 
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- k bodu 10 - 
,,R ô z n e“ 

 
Bod č. 1 - Informácia ohľadom výberu lokality vhodnej na výstavbu strelnice 

 
JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, informoval o priebehu výberu lokality na výstavbu 

strelnice. Uviedol, že mestské zastupiteľstvo dňa 24. 04. 2007 uznesením č. 123/07 schválilo 
vybudovanie kombinovanej strelnice európskych parametrov v lokalite ,,Banská“ v meste 
Prievidza. V roku 2008 z rokovania výjazdového zasadnutia Vlády SR vyplynulo, že v danej 
lokalite je do budúcnosti navrhnuté trasovanie komunikácie R-2. Preto bolo mesto Prievidza 
nútené hľadať inú lokalitu, vhodnú na vybudovanie strelnice. Mesto oslovilo spoločnosť HBP, 
a. s., s požiadavkou o prenájom pozemkov bývalej strelnice v k. ú. Nováky, ktoré sú v ich 
vlastníctve, na dobu najmenej 15 rokov za symbolickú cenu. Dňa 26. 06. 2008 bolo na mesto 
Prievidza doručené vyjadrenie HBP, a. s., Prievidza, v ktorom vyslovuje súhlas s prenájmom 
časti pozemku v k. ú. Nováky, ktorý sa nachádza v chránenom ložiskovom území, za 
dodržania nasledovných podmienok: 

- stavby umiestnené na danom území nesmú byť pevne spojené so zemou 
- stavba bude realizovaná ako ,,Drobná stavba“ 
- k výstavbe strelnice musí dať súhlas Obvodný banský úrad 
- prevádzku strelnice bude mesto Prievidza vykonávať na vlastné riziko. 
V závere JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, dodal, že v k. ú. mesta Prievidza nie je iná 
vhodná lokalita na výstavbu strelnice. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že podporuje 
výstavbu strelnice, ale nebolo by vhodné, keby iniciátorom výstavby strelnice v k. ú Nováky 
bolo mesto Prievidza. Upozornil, aby v prípade podpísania zmluvy medzi mestom Prievidza 
a HBP, a. s., Prievidza bola nájomná zmluva podpísaná minimálne na 15 rokov. Ing. Ján 
Bodnár, primátor mesta, oslovil Ing. Igora Detka, PhD., vedúceho referátu pre strategický 
rozvoj mesta, a informoval sa, či je možné získať na výstavbu strelnice finančné prostriedky 
z fondov EÚ. Ing. Igor Detko, vedúci referátu pre strategický rozvoj mesta, konštatoval, že je 
aktuálna výzva na vybavenie a zariadenie športovísk a popri tom by sa dali získať financie aj 
v rámci výzvy k rozvoju cestovného ruchu. 
  MsZ uznesením č. 274/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie informáciu 
o priebehu výberu lokality na výstavbu strelnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 

Bod č. 2 - Informácia ohľadom diétneho stravovania detí 
 Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, uviedol, že sa uskutočnila anketa v MŠ 
a ZŠ ohľadom výskytu metabolických ochorení detí. Jej výsledkom bolo, že v MŠ je 144 detí 
s metabolickým ochorením a v ZŠ je 68 detí. Najviac detí trpí na celiaky a cukrovku. Rodičia 
by uvítali, keby stravovanie pre deti s metabolickým ochorením bolo zabezpečené diétne 
stravovanie v jednej miestnosti. Ako vhodná alternatíva bola vyhodnotená možnosť diétneho 
stravovania v ZŠ na Malonecpalskej ulici, pričom deti s metabolickým ochorením by túto 
školu i navštevovali.       

 
Bod č. 3 - Požiadavka SMMP, s. r. o., na finančné zabezpečenie technických úprav                           

v mestských objektoch vyplývajúcich zo zákona o tepelnej energetike 
 Mgr. Jozef Topoľský, konateľ SMMP, s. r. o., informoval, že v zmysle zákona 
o tepelnej energetike v aktuálnom znení je odberateľ tepla, ktorý rozpočítava množstvo 
dodaného tepla konečnému spotrebiteľovi, povinný zabezpečiť dodávku tepla v určenej 
kvalite, ktorá sa dosiahne hydraulickým vyregulovaním teplonosnej látky za odberným 
miestom. SMMP, s. r. o., resp. predchádzajúci správcovia bytov a nebytových priestorov 
mesta, tieto opatrenia vykonali z rôznych dôvodov (najmä ekonomických ) iba čiastočne a 
len na niektorých objektoch. Na podnet nájomcov, ŠEI Trenčín vykonala v roku 2007 
kontrolu na bytových objektoch na Ul. Falešníka 12 a 14,  kde bolo protokolárne  
skonštatované nesplnenie hore uvedených povinností  vyplývajúcich zo zákona. SMMP, s. r. 
o., bola zaviazaná rozhodnutím ŠEI  vykonať príslušné opatrenia a v správnom konaní bola 
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SMMP, s. r. o., uložená pokuta 50 tis. Sk. Okrem toho zákon č. 99/2007 Z. z., ktorým sa 
mení a dopĺňa zákon č. 657/2004 Z. z., ukladá  zabezpečiť pomerové rozdeľovače 
vykurovacích nákladov. Aby SMMP, s. r. o.,  splnila povinnosti vyplývajúce našej spoločnosti 
zo zákona a súčasne sa vyhla  podobným sankciám aj u iných objektov, je potrebné tam, 
kde to vyžaduje zákon, urýchlene vykonať požadované opatrenia /hydraulické vyregulovanie, 
inštaláciu termostatických  ventilov a PRVN/. Z uvedených dôvodov predkladáme v rámci III. 
Úpravy rozpočtu mesta na rok 2008, návrh na finančné zabezpečenie požadovaných úprav 
u jednotlivých objektov a žiadame o jeho prerokovanie a schválenie orgánmi mesta. 
 MsZ uznesením č. 275/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zaradenie 
finančných prostriedkov vo výške 1 500 tis. Sk do úpravy rozpočtu mesta na rok 2008 na 
zabezpečenie úprav jednotlivých mestských objektov. 
Hlasovanie: 23 poslancov za 
 

Bod č. 4 - Informácia o poškodených chodníkoch 
 na Ulici A. Hlinku a Ulici V. Benedikta 

Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a regionálneho rozvoja, informoval 
o požiadavke  na rekonštrukciu chodníkov na Ul. A. Hlinku a Ul. V. Benedikta z dôvodu 
nefunkčnosti chodníkov.  Mestu Prievidza bola navrhnutá úplná rekonštrukcia chodníka na 
Ul. A. Hlinku, počas ktorej mesto požiada StVPS, a. s., o kontrolu stavu kanalizácie pod 
chodníkom. Rekonštrukcia bude zameraná na: 

- vybúranie pôvodného chodníka s betónovým podložím, pravdepodobne aj s obrubníkmi 
- kontrolu, prípadne opravu kanalizácie 
- vyrovnanie terénu vytvorením nového lôžka chodníka zo zhutnenej štrkodrvy 
- uloženie betónovej zámkovej dlažby 
pričom výmera opravy predstavuje 672 m2 s prvotným odhadom nákladov 1 138 tis. Sk. 
Chodník na Ul. V. Benedikta bude zatiaľ rekonštruovaný len čiastočne, a to odstránením 
existujúceho poškodeného asfaltového povrchu a prípadnej opravy betónového podložia. 

 MsZ uznesením č. 276/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo rekonštrukciu 
chodníkov na Ul. A. Hlinku a Ul. V. Benedikta. 
Hlasovanie: 25 poslancov za  

 
Bod č. 5 - Úprava a oprava chodníkov s doplnením existujúcich trás v Mestskom parku 
 Ing. arch. Stanislav Mečiar, vedúci oddelenia výstavby a územného plánu, uviedol, že 
cieľom riešenia úpravy a opravy chodníkov s doplnením existujúcich trás v mestskom parku 
je oživenie a obnovenie funkcie mestského parku s premietnutím súčasných potrieb 
obyvateľov, vytvorenie priestoru pre komunikáciu a stretávanie sa obyvateľov v mestskom 
organizme. 
Predmet riešenia 

• Návrh úpravy, opravy existujúcich chodníkov, návrh doplnenia existujúcich trás 
chodníkov pre peších o trasy chodníkov pre cyklistov a korčuliarov. Vytvorenie 
komunikačného priestoru s doriešením bezkonfliktnej komunikácie peších , cyklistov 
a korčuliarov.  

• Návrh revitalizácie úpravy a výsadby zelene.  
Predpoklad nákladov na realizáciu pre rok 2008 
Náklady na projektovú prípravu a geodetické podklady ...............240 000,- Sk 
Náklady na realizáciu I. etapy vrátane DPH predpoklad........... 2 800 000,- Sk 
Ing. Ivan Vaňo, poslanec MsZ, odporučil projekčne riešiť prepojenie trasy zo sídliska Sever 
k Hypernove, okolo športovej haly po polikliniku na túto novú trasu.  
 MsZ uznesením č. 277/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo revitalizáciu 
mestského parku, pričom finančné prostriedky na projektovú dokumentáciu budú zaradené 
do úpravy rozpočtu v roku 2008. 
Hlasovanie: 24 poslancov za   
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Bod č. 6 - Žiadosť Petra Porubského – Telsat o spolufinancovanie opravy parkovísk 
a výstavby chodníka pre peších na Ulici M. Hodžu 

 Ing. arch. Stanislav Mečiar, vedúci oddelenia výstavby a územného plánu, informoval 
o žiadosti spoločnosti Peter Porubský – Telsat o spolufinancovanie opravy parkovacích miest 
a výstavby chodníka pre peších. Ďalej  dodal, že spoločnosť Peter Porubský – Telsat 
postavila polyfunkčný objekt  na Ul. M. Hodžu medzi výmenníkovou stanicou a jestvujúcimi 
garážami. Pred ukončením výstavby v rámci stavebného povolenia sa spoločnosť Telsat 
rozhodla previesť rozsiahlu rekonštrukciu parkovacích plôch pred ich objektom a chodníkom 
pre peších prepojili jednotlivé susediace objekty. Prestavba bola realizovaná na pozemkoch, 
mesta ale investícia vo výške 428 tis. Sk bola nevyhnutná, aby sa zveľadilo okolie. Z tohto 
dôvodu požiadali o preplatenie aspoň časti preinvestovaných financií. 
 MsZ uznesením č. 278/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo 
spolufinancovanie opravy parkovísk a výstavby chodníka. 
Hlasovanie: 2 poslanci za, 22 poslancov proti  

 
Bod č. 7 - Informácia Karate klubu Prievidza – FKŠ o použití prvej časti poskytnutých 

finančných prostriedkov 
 Viliam Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské aktivity, informoval o použití prvej 
časti finančných prostriedkov z rozpočtu mesta Prievidza vo výške 25 tis. Sk, ktoré boli 
použité na činnosť Karate klubu Prievidza – FKŠ Prievidza. 
 MsZ uznesením č. 279/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie ďalšej 
časti schválených finančných prostriedkov pre Karate klub Prievidza – FKŠ, Prievidza. 
Hlasovanie: 24 poslancov za    

 
Bod č. 8 - Informácia HFK Prievidza o použití poskytnutých finančných prostriedkov 

 Viliam Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské aktivity, informoval o doručenom 
vyúčtovaní piatej časti dotácie poskytnutej HFK ma činnosť klubu vo výške 600 tis. Sk  na 
mesiac máj 2008. 
 MsZ uznesením č. 280/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie ďalšej 
časti schválených finančných prostriedkov pre HFK Prievidza. 
Hlasovanie: 24 poslancov za   

 
Bod č. 9 - Žiadosti športových klubov (HBK, MŠHK, FK Mesto Prievidza)  

o poskytnutie finančných príspevkov na sezónu 2008/2009 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že v rámci žiadostí musia športové kluby 
predložiť i celkové rozpočty na základe schválenia materiálu o  základných pravidlách pre 
predkladanie žiadostí o možný finančný príspevok z rozpočtu mesta. Dodal, že pokiaľ ide 
o riešenie financovania v roku 2008, budú finančné prostriedky schvaľované teraz, ak 
o finančné prostriedky na rok 2009 treba do 15. 09. 2008 podať dotazníky a následne sa 
predložia na prerokovanie do MsZ. Viliam Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské 
aktivity, informoval, že športové kluby podali žiadosti s celosezónnymi rozpočtami, ale 
požadujú finančné dotácie len na II. polrok 2008.  
 MsZ uznesením č. 281/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo pre rok 2008 
finančný príspevok vo výške 2 000 tis. Sk pre HBK Prievidza na činnosť klubu v sezóne 
2008/2009 na mesiace auguste až december 2008, pričom finančné čiastky budú 
uvoľňované postupne v piatich rovnakých finančných častiach vo výške 400 tis. Sk. 
Hlasovanie: 23 poslancov za 
 MsZ uznesením č. 282/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo pre rok 2008 
finančný príspevok vo výške  4 200 tis. Sk pre MŠHK Prievidza na činnosť klubu 
v sezóne2008/2009 na mesiace august až december 2008, pričom finančné čiastky budú 
uvoľňované postupne v piatich tranžiach. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 MsZ uznesením č. 283/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo pre rok 2008 
finančný príspevok vo výške 9 100  tis. Sk pre HF Mesto Prievidza na činnosť klubu v sezóne 



 14

2008/2009 na mesiace júl až december 2008, pričom finančné čiastky budú uvoľňované 
postupne prostredníctvom spol. UNIPA, s. r. o., Prievidza. 
Hlasovanie: 21 poslancov za       

 
Bod č. 10 - Požiadavky VVO na zakúpenie stolno-tenisových stolov 

 Na základe požiadaviek VVO o osadenie stolno-tenisových stolov Ing. Ján Bodnár, 
primátor mesta, informoval o ponukách 3 spoločností na dodávku stolno-tenisových stolov 
pre mesto Prievidza. Konštatoval, že najlacnejšia ponuka je od spoločnosti TEZAS, s. r. o.  
 MsZ uznesením č. 284/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zakúpenie 6 stolno-
tenisových stolov od spoločnosti TEZAS, s. r. o., Prievidza, podľa požiadaviek  VVO, pričom 
prednostne budú 2 stoly osadené na Ciglianskej ceste v Prievidzi.  
Hlasovanie: 25 poslancov za 

 
Bod č. 11 - Ponuka na dodávku univerzálneho športového ihriska 

 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval o ponuke na dodávku univerzálneho 
športového ihriska pre mesto Prievidza, pričom ihrisko má hodnotu 1 200 tis. KČ. Dodal, že 
mesto sa pokúsi získať finančné prostriedky z fondov EÚ a prostredníctvom aktuálnych 
výziev Úradu vlády SR. 

 
Bod č. 12 - Žiadosť občianskeho združenia BENEDIKT o podporu pri vydaní knihy 

autora Mariána Krčíka 
 PhDr. Ján Lauf, riaditeľ sekretariátu primátora mesta, informoval o žiadosti 
Občianskeho združenia BENEDIKT o podporu pri vydaní knihy autora Mariána Krčíka  
,,ANTRAX“. O podporu žiada z dôvodu straty sponzora vydania knihy, ktorý náhle zomrel. 
Kniha má rozsah 200 strán, predpokladaná cena je 268,- Sk s nákladom 3 tis. kusov.  

MsZ uznesením č. 285/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zakúpenie kníh pod 
názvom ,,Antrax“ v celkovej hodnote 30 tis. Sk. 
Hlasovanie: 24 poslancov za   

 
Bod č. 13 - Informácia o kontrole vykonanej Fondom národného majetku SR 

 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, informovala o výsledkoch kontroly 
stavu a nakladania s privatizovaným majetkom mesta – Obvodné zdravotné stredisko 
SEVER na Ul. M. Gorkého, ktorú vykonal Fond národného majetku SR. Uviedla, že 
odporučením kontroly bolo uloženie pokuty vo výške  9 tis. Sk za nedodržanie jednej 
podmienky, a však na základe dodatočnej informácie z Fondu národného majetku SR mestu 
pokuta uložená nebude. 
 MsZ uznesením č. 286/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie informáciu 
o výsledkoch kontroly, ktorú vykonal FNM SR. 
Hlasovanie: 22 poslancov za 
 
 

- k bodu 12 - 
,,I n t e r p e l á c i e    p o s l a n c o v“ 

 
  K tomuto bodu rokovania neboli podané zo strany poslancov MsZ  žiadne 
interpelácie. 
 
 

- k bodu 13 - 
,,Z á v e r“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v závere poďakoval všetkým prítomným poslancom 

a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva 
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 29. 07. 2008 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
................................................                                .............................................      
        Margita Haťapková                       Michal Dobiáš 
              overovateľ I.                                                                    overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 05. 08. 2008 
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